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Jegyzokönyv

Pánd Község Önkormányzatának Képviselo testületének
2013.március 18-án tartott testületi ülésérol

5/2013./111.18./Kt. rendelet 2012. évi zárszámadás

9/2013./111.18.1Kt. határozat Napirend

10/2013./111.18.1Kt. határozat Nagykátai Rendorkapitányság beszámolója

11/2013./111.18.1Kt. határozat Temeto üzemeltetojének beszámolója

12/2013./111.18.1Kt. határozat Belso ellenorzési jelentés - 2012

13/2013./111.18.1Kt.határozat Tápió-vidéki T. KTT. Társulási megállapodás
módosítás

14/2013./111.18.1Kt. határozat Tápió-vidéki T. KTT. Társulás muködése

15/2013./111.18.1Kt. határozat Fo út 100/b.bérlet

16/2013./111.18.1Kt. határozat Óvodai felvételi körzet



Jegyzokönyv

Készült: Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testületének 20. március 18-án 16,30 órakor tartott
testületi ülésérol.

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanács terme

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint

Lázók József polgármester: köszönti a testület tagjait és a meghívottakat.
Külön köszönti Lajmer György Nagykátai rendorkapitányt, Paitz Miklóst a temeto üzemeltetojét és
Tarnavölgyiné dr.Tényi Ágnest a Nagykátai Járási Hivatal vezetojét.

Megállapítja, hogy az ülés szabályosan, írásban lett összehívva és határozatképes, mivel mind a 6
testületi tagjelen van.

Javaslatot tesz az ülés napir~ndjére. Az írásos anyaggal együtt kiküldött napirendek mellett még
javasolja a testületi anyag kiküTdéseután érkezett, tárgyalandó napirendi pontokat, melyek a Tápió-
vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási megállapodás módosítás és döntés a Társulásban való

., részvételrol 2013. év II. félévében. Az ezekhez kapcsolódó anyagot a képviselok az ülés elott
megkapták. Az egyebek napirendi ponton belül kerül sor a Fo út 100/b. ingatlan bérleti kérelmére és
az óvodai felvételi körzethatárok kijelölésére. A kiküldött írásos eloterjesztéshez képest a határozati
javaslatok számozása módosul. A meghívottak további kötelezettségei miatt a polgármester a két ülés
közt történteket az Egyebek napirendi pontban ismerteti.
Tájékoztatja a megjelenteket, hogy az ülésrol hangfelvétel készül.

Más tárgyalandó napirendi pontokhoz javaslat nincs, így szavazásra teszi fel a módosított napirendi
pontok elfogadását.

A képviselok 7 igen szavazattal az ülés módosított napirendjét elfogadják.

9/2013./111.18.1Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete
az ülés napirendjét elfogadja.

Felelos: polgármester.
Határido: azonnal

Napirend:

1. A község közbiztonságának helyzete
ea.: rendorkapitány

2. Temeto üzemeltetojének beszámolója
ea.: üzemelteto

3. 2012. évi zárszámadás
ea.: polgármester

4. 2012. évi belso ellenorzési jelentés
ea.: polgármester

5. Tápió-vidéki T. KTT. Társulási megállapodás módosítás
ea.: polgármester

6. Tápió-vidéki'T. KTT. Társulás muködése
ea.: polgármester

7. Egyebek
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1.1A község közbiztonságának helyzete

Lázók József polgármester: Köszönti Lajmer György r.alezredest a Nagykátai Rendörkapitányság
vezetöjét, s kéri tartsa meg a kapitányság 2012. évi munkájáról szóló beszámolót.

Lajmer György e.alezredes: Abeszámolóban lévö adatokat egészítené ki. A beszámoló elsö felében
a kapitányság általános munkája, a beszámoló második felében pedig Pánd bunügyi helyzete került
értékelésre. A kapitányság területén az elkövetett buncselekmények száma az elözö évhez képest
emelkedett. A 2012. évi beszámolóban azt kérte, hogy bármely apróság is legyen jelentve a rendörség
felé. 20 I2. év II. félévétöl emelkedtek abejelentések s ez generálta a nyilvántartott buncselekmények
számát is. Pándon a személy ellen elkövetett cselekmények száma csökkent, ellenben a vagyon elleni
buncselekmények száma nött. A képviselöknek most kiosztott táblázat alapján a havi átlagos
buncselekmények száma 7,8, ezen belül vannak kiugrások pl. ajúliusi mutató 13. márc. 27.
Pánd község a veszélyeztetett területek közé nyert besorolást, ami azt jelenti, hogy heti három
alkalommal, átlagban napi 4 óra idötartamban a rendöri jelenlét november óta folyamatosan valósul
meg a településen. A pándi és a tápióbicskei körzeti megbízott egymást helyettesítve végez
szolgálatot. .
2013. évben cél, hogy a kapitányság területén lévö minden településen napi minimum 4 órás rendöri
szolgálat biztosítva legyen.
Az önkormányzattal, a polgármesterrel szinte napi szintu a kapcsolattartás.
A továbbiakban a feltett kérdésekre válaszol.

Molnár József képviselo: A kapitányság területén 2964 buncselekmény volt éves szinten. A Járulékos
lapok mit jelentenek? A kapitányság létszáma milyen mértékben feltöltött? Köszöni Fejös János
körzeti megbízott munkáját.

Hangyás István alpolgármester: A beszámolót jónak tartja. A bunözés növekedésére a gazdasági
helyzet romlása is rányomja a bélyeget, de ebben az is látszik, hogya kmb-s a 2012. évben az
önkormányzattói nem kapott benzintámogatást, így kevesebbet tudott átjönni. Reméli, hogy
visszatartó ereje lesz a napi 4 óra rendöri jelenlétnek.

Gáspár Tamás képviselöt telefonon falopáshoz hívják. A jelen lévö pándi és tápióbicskei körzeti
megbízottal együtt távozik az ülésröl.
A polgármester megállapítja, hogy az ülés továbbra is határozatképes, mivel 5 testületi tagjelen van.

Ágoston Géza lelkipásztor. Két éve lovas rendori szolgálat is volt a településen. Idén lehetséges-e ez?

Morvai József képviselo: Ajövö évi statisztika talánjobb lesz. Mi tudjuk, hogy 2-3 családból kerül ki
az elkövetök száma, ha ez nem lenne, akkor talán az elkövetések száma is csökkenne.

Lajmer György e.alezredes: Fejös János a kapitányság egyik legkiemelkedobb munkát végzo kmb-
se, az összhangot is megtalálta alakossággal.
A járulékos lapok jelentésea következö.Egyadottbuncselekménypl. egy tárcaellopása50 eFt. felett
buncselekmény, de ha a tárcában személyi iratok is voltak, azok darabonként plusz cselekményt
jelentenek. Vagy pl. egy személy elleni buncselekmény is lehet könnyu testi sértés ill. orvosi vizsgálat
után súlyos kategória. A zaklatás buncselekmény, az ami az állampolgár jogait sérti, annak ellenére, ha
az ügyész ezt nem is ítéli annak. Ez mind növeli ajárulékos lapok számát.
A lovas ill. a kutyás jelenlét kérdése már a testületi ülésen és külön a polgármester úrral is többször
szóba került. Erre a Lovasrendörség Készenléti Szolgálatát lehetne igénybe venni. Egy lovas rendor
pár napi 12 órás szolgálatából a tényleges járörözés kevesebb idot tesz ki, mint például egy kutyás
járor jelenléte esetén. Ésszeru az elszállásolás miatti hosszabb pl. egy hetes idöszak. Lépéseket tesz ez
ügyben. Ellenben december óta a kapitányság terepjáróval is rendelkezik, ami megkönnyítheti a
felderítést.
Mindenki tudja, hogy Pándon az elmúlt évben egy uzsoraszervezet került felszámolásra. Itt is, mint
máshol, ha a forrás megszunik, akkor nö a kisebb buncselekmények száma. Ez történt itt is.
Az új állománytáblá februártól lépett életbe, jelenleg a kapitányság létszáma 98%-osan feltöltött.
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Lázók József polgármester: Igaz, hogy nottek abejelentések, de ez volt a kérés tavaly. A lakosság
biztonságérzet csökkent, a fokozott rendori jelenlét ellenére is. Megköszöni a rendorség 2012. évben
végzett munkáját.

Mivel a napirenddel kapcsolatban több kérdés és hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel annak
elfogadását.
A képviselok egybehangzó 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozzák:

10/2013.1111.18.1 Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo testülete az értékelo jelentést
a Nagykátai Rendorkapitányság 2012. évben végzett szakmai
tevékenységérol és Pánd község közbiztonsági helyzetérol elfogadja

Határido: azonnal

Felelos: polgá.r~ester
....-.

2.1 Temeto üzemeltetojének beszámolója

Lázók József polgármester: Átadja a szót Paitz Miklósnak, a temeto üzemeltetojének.

Paitz Miklós üzemelteto: Abeszámolóban leírtaknak megfeleloen az esedékes munkákat elvégezték,
a feltett kérdésekre válaszolna.

Hangyás István alpolgármester: Szó volt arról, hogyatemetkezésnek helyi képviseloje is lesz. Ezzel
jelenleg mi a helyzet?

Morvai József képviselo: A lakosságnak úgy néz ki, hogy tetszik az üzemelteto munkája.

.. Karsai József képviselo: Kéri, hogy új temetés esetén nagyobb figyelmet fordítsanak a sírok
kijelölésére, mivel néhol nagyon rendezetlennek tunnek. Oe lehet, hogy ezen majd a sírko felállítás
változta.

Lázók József polgármester: Megerosíti abeszámolóban elhangzottakat. Nem kellett soha felhívni a
figyelmet a szemétszállításra, a jégmentesítésre, egyéb munkákra. Ha valami váratlan feladat adódik,
azonnal jönnek.

.., Tavaly felmerült a kérdés a kolumbárium-fal bovítésérol. Ezzeljelenleg mi a helyzet.
Itt szeretné elmondani, hogya ravatalozó tetofelújítására beadott pályázat befogadásra került, elbírálás
még nincs.

Paitz Miklós üzemelteto:' A helyi képviselovel kapcsolatban már vannak elképzelések, reméli, hogy
ez is meg fog oldódni. A sírok kimérésére jobban oda fognak figyelni. A felújítás munkáival
kapcsolatban pedig felajánlják segítségüket.

Mivel a napirenddel kapcsolatban több kérdés és hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel annak
elfogadását.
A képviselok egybehangzó 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozzák:

11/2013.1111.18.1 Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo testülete a temeto
üzemeltetojének 20 I2. évi tevékenységérol szóló beszámolót elfogadja.

Határido: azonnal

Felelos: polgármester
......
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Gáspár Tamás képviselo visszaérkezett az ülésre.
A polgármester megállapítja, hogy az ülés továbbra is határozatképes.

3.12012. évi zárszámadás

Lázók József polgármester: Átadja a szót a Pénzügyi Bizottság elnökének, majd a képviseloknek.

Molnár József képviselo -Pü-i Biz. Elnöke: A Pénzügyi Bizottság 2013. március I I-i ülésén
megtárgyalta a 20 I2. évi zárszámadásról szóló eloterjesztést, s azt a testület felé elfogadásra javasolja.

Morvai József képviselo: A folyószámlahitel felol érdeklodik.

Hangyás István alpolgármester: Úgy gondolja, hogy o az egyedüli, aki elolvassa ajegyzokönyveket.
Eddig közel 5 millió Ft. ki nem fizetett számláról volt szó, most több mint 7-rol.
Nem ért egyet a folyószámlahitel összegével sem. Mitol olyan magas, és nem szerepelt sem az elso
félévi sem a háromnegyed éves beszámolóban. Nem igaz a teljesítés sem, ténylegesen nem lett annyi
felhasználva.

Hogyan szerepelhet a konyha költségvetésében 275 eFt. villanyszámla, amikor a konyha ki van adva.
A helyi és átengedett adók teljesítése 101,18%, máshol 87,16%, ez így nem jó.

Major Pálné jegyzo: A folyószámlahitel összege szerepelt a beszámolókban eddig is. - A jegyzo
behozza a testület felé az érintett beszámolókat. -

A folyószámlahitel összege 2012. július végéig havi 5000 eFt. volt, a képviselo testület emelte meg
augusztus hótól havi 6000 eft-ra. A folyószámlahitel forgalma göngyölodik, nem egyszeri összeget
jelent, hanem folyamatosan visszatöltés és felhasználás jelentkezik. A könyvelésben szereplo összegek
egyeznek a tényleges pénzforgalommal. A pénzforgalmi adatokat a Pénzügyi Bizottság az ülésén
megnézte, ahol az alpolgármester is látta a tényleges adatokat, melyek egyeznek a beszámolóval. Az
idei évben ez már nem jelentkezik, mivel hitelkonszolidádó keretén belül a pénzintézet felé
visszafizetésre került.

A ki nem fizetett számlákról a februári testületi ülésen tételes tájékoztatást kaptak, de a pénzügyi
bizottsági ülésen is megtekintették.
A konyha villanyszámlájának kérdése már a féléves beszámolónál is kérdés volt. Már ott is elhangzott,
hogya konyhát áprilistói vették bérbe, az áram számla átalányban volt fizetve, aminek elozo egy év
idotartamú elszámolása az elso félévbenjelentkezett.
A helyi és átengedett adók együttes összegei tartalmazzák a kommunális,-és gépjármu adó és az
SZJA összegeit. Összességében a teljesítés 101,18 %. Ebbol a helyi adók, a kommunális adó és a
pótlék,bírság teljesítése 87,I6 %.

Molnár József képviselo -Pü-i Biz. Elnöke: Ismételten elmagyarázza a folyószámlahitel muködését,
könyvelését.

Karsai József képviselo: A folyószámla hitellel nem érdemes foglalkozni, papíron növeli a bevételt
és a kiadást, de több pénz nincs.

Mivel a napirenddel kapcsolatban több kérdés és hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel annak
elfogadását.
A képviselok egybehangzó 6 igen és 1 nem szavazattal megalkotják az 5/2013.111.18.1Kt. rendeletet,
amely a 2012. évi zárszámadásról szól.
A rendelet a jegyzokönyv mellékletét képezi.

4.12012. évi belso ellenorzési jelentés

Lázók József polgármester: A tavalyi év belso ellenorzési feladatait a K.F. Audit Kft. végezte. A
2012. évrol szóló belso ellenorzési jelentés írásos anyagát mindenki megkapta.

Kéri a testület tagjait, tegyék fel esetleges kérdéseiket.
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Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés és hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel annak
elfogadását.
A képviselok egybehangzó 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozzák:

12/2013./111.18./Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo testülete az
Önkormányzatnál 20 12. évben végzett belso ellenorzésrol szóló
Éves ellenorzési jelentést elfogadja

Határido: azonnal
Felelos: polgármester

5./ Tápió-vidéki T. KTT. Társulási megállapodás módosítás

Lázók József polgármester: A Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása- szükséges, mivel az ellátandó feladatok közül kikerült az oktatás,
nevelés és az ehhez kapcsolódó szakmai szolgáltatások.

Kéri a testület tagjait, tegyék fel esetleges kérdéseiket.
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés és hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel annak
elfogadását.
A képviselok egybehangzó 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozzák:

13/2013./111.18./Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzata a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás
Társulási Megállapodásának módosításait a csatolt mellékletnek
megfeleloen elfogadja.

Határido: azonnal
Felelos: polgármester

6./ Tápió-vidéki T. KTT. Társulás muködése

Major Pálné jegyzo: A Tápió -vidéki Többcélú Kistérségi Társulás az új törvényi szabályozás alapján
2013. júl ius 1. napjától nem tarthat fent munkaszervezetet. Feladatait Nagykáta Önkormányzat veszi
át. Döntést kell hozni arról, hogya község 2013. ÍI. Félévétol részt kíván-e venni a közös feladatok
ellátásában,a hozzájárulások befizetését vállalja-e, illetve megbízás szükséges a polgármester részére a
Tanácsülésen való szavazáshoz.

Az írásos anyagot és a Társulás által készített számszaki adatokat a képviselok megkapták.

A polgármester kéri a testület tagjait, tegyék fel esetleges kérdéseiket.
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés és hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel annak
elfogadását.
A képviselok egybehangzó 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozzák:

14/2013./111.18./Kt. határozat

Pánd Község részt kíván venni 2013. II. félévben is a Tápió-vidéki Többcélú
Kistérségi Társulás közös feladatainak ellátásában, vállalják a feladatok ellátásához
szükséges önkormányzati hozzájárulások befizetését, valamint felhatalmazzák a
polgármestert, hogya 2013. március 22-i Tanácsülésen ezen véleményt képviselje.

Határido: azonnal
Felelos: polgármester
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7./ Egyebek

7/1. Pánd, Fo út 100/b. szám alatti ingatlan bérlete

Lázók József polgármester: Az elozo ülésen már ismertetésre került Dr. Szegvári Márta háziorvos
szolgálati lakás kéreime, csak még az idopont nem volt tisztázva. A doktorno április 1. napjától
szeretné bérbe venni az ingatlant, melyen teljes felújítást szeretne végezni. A felújítás várható költsége
- a felolvasott költségtervezet alapján - 710.000.-Ft, mely összeget le szeretne lakni. A lakbér havi
összege 24.000.-Ft. A felújítás összegének lelakása 2 év és 6 hónap idotartam lenne.

Kéri a testület tagjait, mondják el véleményeiket.

Gáspár Tamás képviselo: Ha már Pándra akar költözni, akkor esetleg számíthatunk arra is, hogy
hosszabb ideig lesz orvosa a falunknak.

Karsai József képviselo: Támogatja a kérést, de a határozatba bele kellene venni azt is, hogy
visszafizetés nem áll módunk~an, csak lelakás.

Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés és hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel annak
elfogadását. ,

A képviselok egybehangzó 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozzák:

15/2013.1111.18./Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo testülete az Önkormányzat tulajdonát képezo
Pánd, Fo út 100/b. szám alatti szolgálati lakás bérloéül 2013.április Ol. napjától Dr.
Szegvári Márta háziorvost jelöli ki. Hozzájárul, kb. 710.000.-Ft összegben a saját
költségen-végzett felújításhoz, amelyalakbérbe beszámításra kerül.
Az Önkormányzatnak a felújítás összegét visszafizetni nem áll módjában, csak
lakbérbe való beszámítás lehetséges.

Határido: azonnal
Felelos: polgármester

7/2. Óvodai felvételi körzet

Major Pálné jegyzo: Az Általános Iskola kikerült az önkormányzati körbol, ezért az Oktatási Hivatal
felé az Óvoda felvételi körzethatárának megállapítása szükséges. A felvételi körzethatár az
eddigieknek megfeleloen változatlanul Pánd község közigazgatási területe.

Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés és hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel annak
elfogadását.
A képviselok egybehangzó 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozzák:

16/2013.1111.18.1 Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo testülete Pánd Község Óvoda felvételi
körzeteként Pánd község közigazgatási területétjelöli ki.

Határido: azonnal
Felelos: jegyzo

7/3. Két ülés közt történtek

Lázók József polgármester: Ismerteti a két ülés közt történteket, az elvégzett feladatokat.

A múlt ülésen szó volt az önkormányzat részérol az esetleges székhelyszolgáltatás nyújtásáról.
Ez a forma 2012. március óta nem muködhet.
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A csatorna építés kivitelezoje A Duna Aszfalt, képviselojével folyamatosak az egyeztetések.
Gondolkodni kéne azon a kérdésen, hogy az egészségház parkolóját leválasszuk-e, esetleges
pályázat reményében.
A vízmu volt üzemeltetoje nem írja alá az átadás átvételi jegyzokönyvet, mivel állítja, hogy
saját pénzen vett egy szivattyút, amit lerakott az egyik kútba. Errol nincs számlája, de az
ÖKOVÍZ-en keresztül akarja érvényesíteni.
A Falunap szervezésérol el kellene kezdeni gondolkodni.
Közmunkaprogram: két hónapig nem volt, márciustól indult be. Azóta csak a faluban szemetet
szednek.

Javaslatot kér a testülettol, hogy milyen feladatot végezzenek.

Molnár József képviselo: Elhagyott területek, szemétszedés.

Hangyás István alpolgármester: Fo út mellett és a többi utcában árkok kiásása, faház vízbekötés.

Gizúr Istvánné: Sajgó kanyar szemétlerakat felszámolása

Lázók József polgármester: '"A közút április 22-én szemétszedést tervez, a faluban összeszedett
szemét a Sajgóhoz kerül kivitelre, akkor elviszik onnan mindet. A tavalyi évben a padkázás nagy
elony volt.
Kérdése lenne, az Arany-Sugár sarkon lakók be szeretnék temetni az árkot, kérdése. Hogy milyen
választ adjon.

Gáspár Tamás képviselo: Ha mindenhol ki akarjuk ásatni, akkor ne temessék be.

Karsai József képviselo: Az árkok ásásával még a csatornázásig várni kéne.

Lázók József polgármester:
Közmeghallgatás március 25-én hétfon 17,00 órakor lesz, amelyre a testület kérésének
megfeleloen meghívtuk a szolgáltatókat.
Megköszöni az Általános Iskola színvonalas március IS-i musorát.

Pap Jánosné óvodavezeto: Az Óvoda március 23-án Nyuszi-váró bulit tart, melyre meghív
mindenkit.

Tarnavölgyiné dr.Tényi Ágnes: Megköszöni a meghívást a testület ülésére.
2013. január I-tol Nagykáta Járási Hivatal vezetoje. A hivatal munkájával kapcsolatban szeretne egy
rövid tájékoztatást adni. Megköszöni a községek támogatását munkájuk elindulásához. Pándról l üres
álláshelyet kaptak, de azt is köszönik.
A Hivatal a Dózsa György út 2. szám alatt a 2-3 bejáratnál található.
76 fovel dolgoznak. Hozzájuk tartozik az Okmányiroda, a Gyámhivatal, a Földhivatal a Munkaügyi
Kirendeltség.
Az Okmányiroda jelenleg hétfotol-péntekig 8-20 óráig tart nyitva, idopontot telefonon és interneten is
lehet kérni.

Lázók József polgármester: Megköszöni a hivatalvezeto asszony tájékoztatóját.

Mivel a napirendi pontokkal kapcsolatban több kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester
megköszöni a részvételt s az ülést bezárja.

Kmf
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Lázók József

polgármester ,
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/
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Jelenléti ív

A 2013. március 18.- napján 16,30 órakor tartott testületi ülésrol

Major Pálné jegyzö
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Lázók József polgármester

1. Hangyás István alpolgármester

2. Gáspár Tamás képviselö

3. Karsai József

4. Molnár József "

5. Morvai József"

6. Seres László

Mocsári Csilla iskolaigazgató
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Tarnavölgyiné Dr. Tényi Ágnes Járási Hivatalvez.

Ágoston Géza lelkipásztor

Gizur Istvánné Pénzügyi Bizottsági tag
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